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Nový rok je před námi a nás zajímalo, 
jaké má benešovská radnice plány do 
roku 2010. Vše samozřejmě bude záviset 
na výši schváleného rozpočtu, ale staros-
ta města Karel Vrbický má už nyní jas-
no o pěti nejprioritnějších akcích. První 
a nejhlavnější z nich bude oprava mostů 
a komunikací po povodních. Městu se na 
tuto akci podařilo získat dotaci od Minis-
terstva pro místní rozvoj České republi-
ky. „Necelé čtyři miliony korun spolkne 
most v ulici Boženy Němcové a přilehlá 
komunikace. 1,6 milionu pak dva mosty 
v Žižkově ulici. Na opravu komunikací 
zbude dalších 3,5 milionu korun,“ uvedl 
starosta. Dotace je stoprocentní, město 
nemá žádnou spoluúčast. Veškeré práce 
musí být hotové do konce tohoto roku. 
V současné době se již připravuje výbě-
rové řízení na dodavatele. 
Druhou prioritou by podle starosty měla 
být alespoň první etapa výstavby parko-
viště na sídlišti. Ta se týká vzniku nových 
parkovacích míst pod kotelnou.
Do konce roku by město chtělo také 
opravit veškeré komunikace dotčené 

rekonstrukcí kanalizace. U místních ko-
munikací je město vázáno spoluúčastí. 
V souvislosti s opravami komunikací se 
chce město rovnou pustit také do oprav 
některých chodníků. „To se bude týkat 
například ulice Českolipské nebo sídliš-
tě,“ vyjmenoval Vrbický.
Čtvrtou prioritou by měl být projekt, 
o kterém jsme vás na stránkách Benešov-
ských novin již informovali a to ozelenění 

Prioritou roku bude oprava mostů a komunikací po povodni

Radnice fungovala po odvolání Ing. Moravce bez rady města
Na minulém prosincovém zasedání zastupitelstva města byl z Rady města Benešova 
nad Ploučnicí odvolán Ing. Jiří Moravec. Protože nebyl dovolen pátý člen rady, město 
bude až do dalšího zastupitelstva fungovat bez rady města. Některé pravomoci rady 
za zákona přebírá starosta města. Volba nového člena rady by měla proběhnout na 
zasedání zastupitelstva dne 13. ledna (protože v této době jsou Benešovské noviny 
právě v tisku, bohužel vás nemůžeme už nyní informovat o výsledku, jistě ho ale přine-
seme v dalším vydání).  (ah)   

Město hospodaří v rozpočtovéM provizoriu
Vzhledem k tomu, že před 1. lednem roku 2010 ještě nebyl schválen rozpočet obce 
na rok 2010, jak ukládá zákon č. 250/2000 Sb. § 13, bude město v 1. čtvrtletí 2010 
hospodařit v tzv. rozpočtovém provizoriu. To vychází z výdajů i příjmů, které mělo 
město k dispozici ve stejném období loňského roku. V době platnosti rozpočtového 
provizoria nesmí být zahajovány žádné nové investiční akce, jejich příprava však bude 
pokračovat v plánovaném rozsahu. V období rozpočtového provizoria obec hradí je-
nom nejnutnější výdaje zabezpečující provoz obecního úřadu a obce, přičemž dbá na 
hospodárnost a efektivní vynakládání rozpočtových prostředků. Hradí závazky vyplý-
vající z již uzavřených smluv. Hospodaření příspěvkových organizací se rovněž řídí 
rozpočtovým provizoriem. Během měsíce února čeká benešovské zastupitele pracovní 
zasedání nad novým rozpočtem, jeho schválení by pak mělo přijít na řadu na řádném 
březnovém zasedání.   (ah)

Krátce z města
Poplatky za odvoz komunální odpa-•	
du zůstávají pro letošní rok ve stejné 
výši, tedy 40 korun za osobu a měsíc.
10. února budou v městském kině za-•	
hájeny taneční kurzy pro pokročilé. 
Pokud by měl někdo zájem se ještě při-
hlásit, nechť kontaktuje vedení kina.
Připomínáme, že svoz zelených pytlů •	
s tříděným odpadem probíhá vždy 
v sudém týdnu v úterý. 
BTS, s.r.o v současné době připravuje •	
webové stránky, kde hodlá prezento-
vat svoji činnost i podávat odběrate-
lům důležité informace. Spustit by je 
měla během prvního čtvrtletí tohoto 
roku. O znění adresy vás budeme in-
formovat.
Zprávy benešovského InfoKanálu •	
odebírá již 790 lidí. Jejich počet opro-
ti loňsku vzrostl o 212, největší nárůst 
byl zaznamenán v období povodní. 

(ah)  

sídliště. Město podalo žádost o dotaci na 
Státní fond životního prostředí a čeká se 
na výsledek.
„Poslední z těch nejhlavnějších by pak 
byla obnova městského rozhlasu s na-
pojením na složky integrovaného zá-
chranného systému, který by zároveň 
monitoroval vodní toky Ploučnice, Bystrá 
a Ovesná,“ doplnil starosta. I zde hodlá 
město zažádat o dotaci.  (ah)



– 2 –

Jak se lidé vypořádali s odstraňováním 
následků povodní a co všechno udělali 
pro to, aby ty letošní Vánoce byly radost-
né… tak právě to zajímalo hejtmanku 
Janu Vaňhovou při její předvánoční ná-
vštěvě v Benešově nad Ploučnicí. V do-
provodu starosty města Karla Vrbického 
a místostarosty Radka Leknera navštívi-
la některé rodiny v Žižkově ulici, v uličce 
Pod Ostrým i jinde. Od poslední návštěvy, 
která proběhla hned těsně po povodních, 
zde mohla po pěti měsících vidět obrov-
ský kus práce. 
Hejtmanka navštívila například rodinu 
Horvátovu, která má šest členů a žije 
v nájmu v přízemí domu čp. 376. Paní 
Yveta zavzpomínala na to, jak jim dary 
od představitelky kraje i ze skladu huma-

hejtmanka před vánocemi opět zavítala do našeho města

nitární pomoci pomohly v prvních týd-
nech přečkat těžkou dobu, kdy byl jejich 
byt absolutně neobývatelný. U pětaosm-
desátileté Věry Vtelecké pak ocenila nád-
herně opravený dům, kde žije i rodina 
její dcery a jenž dal do „kupy“ syn paní 
Vtelecké. Ta s rozechvěním vzpomína-
la na počátek července, kdy se z domu 
kousek pod železniční tratí dostávala 
do lodě záchranářů oknem. Hejtman-
ka Jana Vaňhová přivezla do Benešova 
další drobné a před Vánocemi potřebné 
dárky. Obdržela je i paní Edita Loudová 
a její rodina. Ta užívá hezký domek přímo 
u Bystré. 
Během návštěvy informovali Janu Vaňho-
vou představitelé města o všem, co vše 
se v posledních měsících v Benešově po-

dařilo, aby se život vrátil do normálních 
kolejí. Společně ocenili práci všech členů 
Integrovaného záchranného systému Ús-
teckého kraje. A dáreček nakonec dostala 
i ona sama. Byl jím nástěnný kalendář na 
rok 2010, který vydala organizace Odva-
ha pomáhat. Starosta Karel Vrbický také 
vyzdvihl příkladnou pomoc společnosti 
Philips, jež teď před Vánocemi věnovala 
občanům Benešova i dalších obcí několik 
set spotřebičů pro domácnost (vysavače, 
mixéry, toustovače, konvice…) v hodnotě 
přes půl milionu korun.

(ah, www.kr-ustecky.cz)

Už jen čtyři akce a rekonstrukci 
kanalizace by měl být konec  
Jak pokračuje rekonstrukce kanalizace?  
Podle starosty města Karla Vrbického 
zbývají z původních plánů už jen čtyři 
akce. V současné době se pracuje v uli-
ci Smetanova a připravuje se povolení 
k provedení kanalizace v ulici Husova, 
zde budou muset lidé opět počítat s prů-
jezdností na semafory. Prozatím ještě 
není hotová přečerpávací stanice, která 
bude mezi ulicemi Žižkova a Palackého. 
Poslední kopání čeká ulici U Studánky. 
Pokud vše půjde podle plánu, v květnu by 
měla na řadu přijít kolaudace. (ah)

za loňský rok se v Benešově 
narodilo 44 dětí!

Počet obyvatel Benešova nad Ploučni-
cí byl na konci roku 2009 téměř o dvě 
desítky nižší než v roce předchozím. 
Záznamy z matriky hovoří o tom, že 
ve městě žije v současné době přibliž-
ně 3957 obyvatel. Rovnými čtyřiceti 
procenty se o celkový počet dělí muži 
a ženy, dvacet procent pak tvoří děti. 
Těch se za loňský rok se narodilo čty-
řiačtyřicet dětí. „I v tomto ohledu číslo 
o maličko kleslo, za rok 2008 se jich 
narodilo třiapadesát. Mírně ale stoup-
nul počet svateb. Oddali jsme celkem 
69 párů, což je o tři více než v roce 
předchozím. Čtyřicet snoubenců si 
své ANO řeklo v obřadní síni měst-
ského úřadu, patnáct pak na zámku 
a jeden dokonce v městském kině,“ 
uvedl matrikářka Marie Tojmarová. 
Uskutečnila se jedna zlatá a jedna 
rubínová svatba.  (ah)
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rychlá akce služeb města
Všímavý pracovník Služeb města p. Maťátko si ve středu 16. prosince všiml ve svém 
volném čase černé skládky na Ostrém vrchu. Hned ve čtvrtek v dopoledních hodinách 
byli na místo vysláni vedoucím Služeb města p. Nelibou pracovníci s technikou a na-
hromaděný odpad odvezli.  (rl)

Nezakládejte černé skládky, provozujeme sběrný dvůr!
Nebezpečné odpady je možné odevzdat zdarma.

všímejte si prostředí kolem sebe.
upozorňujte na nové černé skládky.

snažte se společně s námi odhalit pachatele!

Kniha o historii města  
je dopsána,  

připravuje se tisk

Město již dostalo veškeré tex-
tové i obrazové podklady pro 
další zpracování knihy o historii 
Benešova nad Ploučnicí. Jejím 
autorem je PhDr. Zdeněk He-
nig, kastelán státního zámku. 
Radnice nyní zajistí korektury, 
grafické zpracování i samotný 
tisk. „Předpokládáme, že se jí 
lidé dočkají už v průběhu toho-
to roku. Dozvědí se z ní mnoho 
zajímavého, pan Henig na ní 
pracoval několik let,“ uvedl sta-
rosta Karel Vrbický.

(ah)

výtěžek z výherních hracích automatů, přerozdělený během roku 2009
Český svaz včelařů 8 000,- Kč
Klub cyklistů 25 000,- Kč
Klub kulturistů 10 000,- Kč
Dětský den 7 000,- Kč
Výtvarné kurzy (grafika, keramika, gobelíny) 45 000,- Kč
Tuning party, koncert, nohejbal, skoky do vody aj. 20 000,- Kč
Běh z Táborského vrchu 1 546,- Kč
Český svaz chovatelů 13 000,- Kč
Spolek podnikavých lidí 10 000,- Kč
Poděkování za pomoc při povodních 20 778,- Kč
Rozsvícení vánočního stromu 5 000,- Kč
Vánoční turnaj šipkařů 5 000,- Kč
Horolezecký oddíl 10 000,- Kč
MC Medvídek Ben 10 000,- Kč 
TK Respekt 21 454,- Kč
Velikonoční kolečkování 1 000,- Kč
SHD 30 000,- Kč
Benešovští šipkaři  8 000,- Kč
SPCCH 5 000,- Kč
MSK Benešov nad Ploučnicí - turnaj v Heidenau 10 000,- Kč
ZO SPCCH 5 000,- Kč 
(věnováno na povodňové konto)

Celková částka činila 270 778,- Kč

Termíny zasedání  
Městského zastupitelstva

1. pololetí 2010
13. ledna•	
24. března•	
16. června•	

Zasedání začínají pravidelně v 17.00 
hodin a konají se ve velké zasedací 
místnosti Městského úřadu Benešov 
nad Ploučnicí.

iNForMaCE pro vÁs

Městský úřad Benešov nad Ploučnicí

KopírovÁNí: 

formát A4: 3,- Kč 
oboustranná kopie: 6,- Kč 
 
formát A3: 4,- Kč 
oboustranná kopie: 8,- Kč 
 

FaXovÁNí: 
tarif dle ceníku Českého telekomunikač-
ního úřadu 
 

poplatek za tisk - KNihovNa 
formát A4: 2,- Kč 
 
Uvedené ceny jsou včetně 20 % DPH.

Foto: Radek Lekner
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Touto fotkou se ještě vracíme k před-
vánočnímu posezení členů Klubu dů-
chodců, které se konalo 9. prosince 
2009 v městském kině. Zúčastnil se 
ho také starosta města Karel Vrbic-
ký, který pronesl přípitek a popřál 
všem krásné Vánoce, a nechyběli 
ani přátelé z partnerského města 
Heidenau. Jejich spolek dokonce do 
Benešova přivezl malé překvapení - 
krásný vánoční stromek ozdobený 
malými dárečky s drobnostmi pro 
každého. V sále vládla příjemná svá-
teční a přátelská atmosféra, nechy-
běla hudba (postaral se o ní pan Pa-
vel Šturma), tanec, společné zpívání 
i chutné pohoštění.

Foto: Radek Lekner

V „Holubárně“  
se opět ochutnávaly 
bramborové saláty
Restaurace U Bašistů má za se-
bou další ročník soutěže O nejlep-
ší bramborový salát. Konala se již 
tradičně 24. prosince a letos při-
neslo svůj salát k ochutnávce 12 
soutěžících. Porota to prý letos 
měla hodně těžké, saláty byly vý-
borné. Hodnotila se především 
chuť a vzhled. A výsledky? Na 
třetím místě skončila paní Radka 
Marešová, na druhém místě pak 
paní Lenka Šuberová a první mís-
to opět obhájil pan Jan Bašista. 
Porota, ve které letos zasedl jako 
hlavní porotce pan Josef Jedlič-
ka a přísedící pan Peč s paní Stí-
nilovou, samozřejmě hodnotila 
saláty, bez toho aniž by věděla, 
kdo je jejich autorem. Soutěžilo 
se o hodnotné ceny. Celá soutěž 
přispěla ke zpříjemnění štědrého 
dne, protože se všichni zúčastně-
ní i přihlížející dobře bavili. Na 
závěr snad už jen poděkování 
sponzorovi soutěže, kterým byl 
pan Ing. Václav Moravec. 

(ah) Společný snímek všech soutěžících. Foto: Pavla Janová

přEdvÁNočNí posEzENí člENů KluBu důChodCů
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Návraty?
V posledních dnech je velice často z okol-
ních kopců vidět naše město zahalené do 
kouře. Mnoho domácností se vrátilo k vy-
tápění tuhými palivy a tak se prakticky 
všem venku opět špatně dýchá, poškozuje 
se jim zdraví. Jsou i případy, kdy dochází 
k spalování odpadu, jako jsou PET lahve, 
staré boty, polystyrén a jiné, což obohacu-
je zplodiny hoření o nebezpečné jedovaté 
látky. K naší škodě je to návrat zpět o více 
než 20 let. Co je jiného? Není žádné mě-
ření škodlivin v ovzduší a upozorňování 
na překročení limitů, nikdo nedostává tzv. 
pohřebné, dokonce ani skutečné pohřeb-
né, na léky si každý musí připlácet, platit 
za každou položku na receptu, platit ná-
vštěvu u lékaře, platit, platit… 
Zhoršují se sousedské vztahy – „Hele sou-
sedi jak kouří, ani nemůžu vyvětrat…“. 
Množí se stížnosti na sousedy. Nejsou 
postihy pro ty, kteří spalují odpad s výjim-
kou podnikatelů, kam smí Česká inspekce 
životního prostředí (ČIŽP) přijít kdykoli na 
kontrolu a případně uložit pokutu. 
Co se připravuje? Ministerstvo životního 
prostředí do nového zákona o ochraně 
ovzduší zakomponovalo povinnost pra-
videlných kontrol domácích kotlů. Pokud 
by majitel kotle odmítl vpustit do domu 
úředníka za účelem kontroly, musí se ale 
prokázat platným protokolem o stavu 
užívaného kotle. Pokud by tak neučinil, 
okamžitě mu bude stanoven poplatek ve 
stejné výši, jako kdyby kotel přísnějším 
normám nevyhovoval. Takže další a ne 
malé placení.
Již dnes ze zákona musí podnikatel inspek-
ci vpustit. Pokud se jedná o malý spalovací 
zdroj s výkonem nižším než 0,2 MW, který 
je provozován v rámci objektu určeného 
k podnikání, je majitel povinen umožnit 
kontrolorům ČIŽP přístup k topeništi za 
účelem ověření zdroje, zjištění množství 
vypouštěných látek a kontroly jeho tech-
nického stavu. Pokud ČIŽP shledá nějaký 
rozpor se zákonem na ochranu ovzduší, 
může uložit opatření k nápravě nebo dát 
pokutu ve výši 500 až 150 tisíc korun. Pro-
zatím jde pouze o objekty, které souvisí 
s podnikáním, tj. i kdy například OSVČ má 
uvedeno místo podnikání doma.
Je tak otázkou, co je levnější. Zda se někdo 
bude dívat pouze na cenu topiva nebo si 
náklady sečte celkově, tj. i s dopravou, 

prací, časem, skladováním otopu, řešení 
odpadů, údržbou komínových těles a kot-
lů, prachem, kouřem, náklady na zdraví, 
vlivy na věci v domácnosti při změnách 
teploty atd., nově ale i poplatky za zne-

čišťování ovzduší, za pravidelné povinné 
kontroly domácích kotlů a hrozící sankce. 
Nabídka současného trhu je přitom širo-
ká, je co porovnávat a je z čeho vybírat.

 Ota Dračka
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vánoční turnaj 2009
Poslední školní prosincový týden roku 2009 
patřil na benešovské základce jako již tradič-
ně sportu. Jednotlivé třídy v ročníku sehrá-
ly mezi sebou sportovní zápasy ve vybíjené 
dívek 6. a 7. ročníků, v přehazované pro dív-
ky  8. a 9. ročníků; chlapci od 6. po 9. třídy 
sehráli zápasy v oblíbeném florbalu. Vítězné 
třídy postoupily do finále, které se uskutečnilo 
v pondělí 21. prosince 2009. Celý vánoč-
ní turnaj provázela bojovná nálada všech 
zúčastněných, a také diváci si při povzbuzo-
vání svých favoritů užili příjemné dopoledne. 
Turnaj zorganizovali tělocvikáři naší školy - 
Mgr. Jaroslava Novotná a Milan Vokatý, kteří 
zároveň byli rozhodčími jednotlivých utkání. 
Ve finále v přehazované proti sobě bojova-
la děvčata z 8.A a 9.A, ve vybíjené 6.A a 7.A,  
dva florbalové zápasy sehráli chlapci 6.B a 7.B 
a 8.B s 9.A. Vítězná družstva dívek v přehazo-
vané 9.A a vybíjené 7.A a chlapců ve florbale 
mladších  6.B a starších 9.A obdržela diplomy 
a drobné sladkosti.

Mgr. Miroslava Šmídová

Městské kino  
Benešov  
nad ploučnicí

úterý 26. 1. od 16 hodin 

vánoční koleda
Film z dílny studia Walta Disneyho zpracoval 
příběh o nenasytném panu Vydřigrošovi a třech 
vánočních duších po svém a dodal mu hororo-
vý nádech. Vznikla tak zajímavá podívaná, malé 
děti ale škemraly, aby mohly kvůli strachu z kina 
odejít. Zato odrostlejší a dospělí si příběh vychut-
nali dosyta. USA 2009 
vstupné děti 35,- Kč, dospělí 70,- Kč

čtvrtek 28. 1. od 18 hodin 

zemský ráj to na pohled
Nová česká komedie Ireny Pavláskové. „Mrazivá 
komedie o tom, jak se dalo žít v 70. letech a zá-
roveň se nenechat zmrazit,“ říkají tvůrci. V hlavní 
roli V. Cibulková. ČR 2009 
vstupné 70,- Kč
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Voleský Evžen

Jiroušek Miloň

Kindlová Olga

Škachová Anna

Frydrych František

Janatová Anna

Kotyza Vratislav

Reková Vlasta

Faflák Jan

Prihoda Ján

Horčičková Vlastimila

Hybnerová Věra

Kačer Emil

Hachová Jaroslava

Sladomelová Jaroslava

Pro ženy 

Brown, Sandra – odražená střela – 
další napínavý příběh známé autorky, 
v němž se kloubí kriminální zápletka s mi-
lostným příběhem. 

Lowell, Elizabeth – podzimní milenec 
– úvodní román z cyklu o rodině Maxwel-
lů zavádí čtenáře do neutěšené doby po 
konci občanské války v USA.

Lowell, Elizabeth – zimní žár – volné 
pokračování předchozího příběhu Pod-
zimní milenec, kde hlavní hrdince vstou-
pí do života Case Maxwell a kde bude 
muset čelit přítomným nebezpečenstvím 
i hořkým přízrakům minulosti. 

Napětí 

Rankin, Ian – poslední rébus – v Edin-
burghu je v temné uličce pod hradem za-
vražděn slavný ruský básník a disident. 
Stihne inspektor Rebus případ vyřešit? 
Vždyť do důchodu mu zbývá jen deset 
dní, a navíc dojde k další vraždě.

Dobrodružná

Watt, Peter – Kamenná pěst – když 
John zjistí, jaké poslání přivedlo šaolin-
ského kněze až do slunné Austrálie, po-
může mu po zatčení policií zase utéct. 
Spojence, který má kontakty až v paláci 
samotného císaře, bude John potřebo-
vat. Jeho dcera Naomi se totiž v Pekingu 
ocitla ve vážném nebezpečí …

Stelzigová Libuše

Čapská Libuše

Jakubíková Helena

Pecha Augustin

Mašková Edith

Pucholt Jiří

Veselý Milan

Kopelová Ursula

Šebestová Marie

Čermáková Božena

Schoř Jiří

Krausová Alena

Kratochvil Valter

Havlíková Marie

 

Všem jubilantům přejeme vše nejlepší, hodně štěstí a především pevné zdraví.

Dne 8. ledna 2009 uplynulo 10 let, 
co nás navždy opustil manžel, otec 

a dědeček Milan Myšík.

Vzpomínají manželka, děti 
a vnoučata.

Dne 24. ledna uplyne 10 let od 
úmrtí pana Antonína Kříže.

Vzpomíná manželka Miloslava 
a děti Jitka a Ríša s rodinami.

Chtěli bychom poděkovat všem, kteří se 
přišli rozloučit s panem  

Vladimírem Bašistou na Folknářích  
dne 30. prosince 2009

rodina Bašistova 

Děkuji Městskému úřadu v Benešově 
nad Ploučnicí za přání a dárky  

k mému životnímu jubileu.

S úctou Miloslava Křížová

Vzpomínky

Poděkování

Jubilanti - leden 2010
 

Poděkování
Děkujeme touto cestou všem lidem, 
kteří naší rodině pomáhali s odklí-
zením škod po červencové povodni. 
Především p. Čvančarové s rodinou, 
p. Franclové, p. Leknerovi, p. Přivře-
lovi, Pavlovi a Martinovi Vitnerovým 
a jejich rodičům, Tomášovi Sonlovi, 
Tomášovi Klimešovi s rodinou, p. Za-
pletalovi - Kovoagrex a spoustě dal-
ším dobrovolníkům, kteří se u nás 
vystřídali, a jejich seznam by byl 
dlouhý. V neposlední řadě patří dík 
Městu Benešov a Službám za výbor-
nou organizaci, zásobování vším, co 
bylo potřeba, za ochotu, vstřícnost 
a velkou pomoc. Díky Vám všem už 
zase bydlíme.

 Rodina Loudova

Z lékařského prostředí

McClure, Ken – Bezedná propast 
– Gavin se na univerzitě v Edinburghu 
věnuje výzkumu rakoviny. Jeho nestan-
dartní postupy ho přivedou na způsob, 
jak nově využít cenný lék, který byl před 
dvaceti lety stažen z trhu. Jenže k jeho 
úžasu nikdo z odborníků neprojeví o lék 
zájem. Proč se někteří snaží zabránit mu 
v dalším výzkumu?

Nové knihy v městské knihovně
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Městské kino  
Benešov nad Ploučnicí

pořádá 
dne 21. 1. 2010 od 14 hodin

Maškarní karneval 
členů Klubu důchodců
Zúčastnit se  mohou členové Klubu 

důchodců.

Co vás čeká?
- oslava masopustu společně s přáteli 

z Heidenau
- posezení s hudbou a občerstvením

Přijďte se i vy pobavit na již tradiční 
akci! Co nejvíce maškarních kostýmů 

vítáno!

Srdečně zveme  
občany našeho města  
do městského kina na

Městský ples
sobota 30. 1. 2010  

od 20:00 hodin

hraje kapela  „Dlouhej flám“ Krupka
vstupné 90,- Kč

předprodej v kanceláři kina nebo  
tel. 724 598 686 nebo 412 586 330

Vepřové hody 
prodej vepřových specialit 

pátek 29.1.2009 10:00 hod 
náměstí Míru, Benešov nad 

Ploučnicí

Ota Dračka a Správa CHKO Labské pískovce

Vás srdečně zvou na

VÝSTAVU FOTOGRAFIÍ
Správa CHKO Labské pískovce, Teplická 424/69, Děčín IV

Výstava bude trvat až do konce února 2010.

Omluva
Omlouvám se za mylnou informaci zveřej-
něnou v článku „Informace o odstávkách 
dodávky vody - SMS info“ na webových 
stránkách města. Havarijní linka společ-
nosti SČVK není bezplatná - je zpoplatně-
na dle vašeho tarifu.

Radek Lekner

Z loňského ročníku. Foto Radek Lekner
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Pirátská 
sněhulákovská 

show
Fešák Píno, Bóňa BON Bóňa, Zíza 
Díza a Pan Něco se společně 
s dětmi dne 4. září v městském 
kině rozloučili s prázdninami. Ve 
dvouhodinovém pořadu moderá-
toři a účinkující připravili pro děti 
veselé interaktivní pirátské vy-
stoupení. Roztancovali, rozesmáli 
a beze sporu pobavili všechny pří-
tomné děti (jen škoda, že jich ne-
bylo více). Ty se na oplátku s chutí  
zapojily do spousty her a soutěží. 
Všechny děti si odnesly spoustu 
sladkostí a cen za svou hravost 
a soutěživost.

(hf)

Snad jednou přijdou ti, jež budou moci na-
pravit, co se ještě napravit dá. Možná jim 
k tomu  budou hrát i jedlcké varhany. 

Toto je závěrečný text z článku od Tomá-
še Horáka z roku 1993. Tehdy byly var-
hany v zuboženém stavu, stejně jako celý 
kostel. Mnohé píšťaly byly ve válkách 
zrekvírovány, některé ukradeny. Mezitím 
uplynulo 16 let. Většina občanů nevěřila, 
že se podaří varhany a kostel opravit, 
ale stalo se. V současné době má kostel 
všechna nová vitrážová okna, opravuje 
se fasáda, která je obnovována v barok-
ním stylu.
Slavnostní vysvěcení nově restau-
rovaných varhan v kostele v Jedl-
ce proběhlo 10. října. Uspořádali 
jej společně správce farnosti Mgr. 

Marcel Hrubý a Kulturně–historické 
sdružení Malé Veleně, Jedlky a Sou-
těsky, o.s.  Vysvěcení provedl bis-
kup litoměřický Mons. Jan Baxant.
Varhany pocházejí z roku 1856 a postavili 
je bratří Fellerové z Libouchce. Na jejich 
stavbu byla vypsaná sbírka, ale protože se 
sehnalo málo peněz, požádal tehdejší učitel 
Melzer císaře Františka Josefa I., aby jim na 
varhany přispěl. Poslal veršovanou prosbu, 
jejíž text je dochován  a otištěn v publikaci 
Emila Nedera: Historie kostela v Jedlce 1234 
– 1903. Císař tehdy poslal 358 zlatých (což 
je v hrubém  přepočtu kolem 358.000,- Kč). 
Na jeho počest zdobí vrchol varhan nejen 
zlatá počáteční písmena jeho jména, ale je 
zde i kopie zlaté císařské koruny. 

Jaroslav Dostál

· · · · ZAJÍMAVOST · ZAJÍMAVOST · ZAJÍMAVOST · · · ·

Velenští mají nově vysvěcené varhany
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Městské kino
ožilo tancem

O kurzy tance v benešovském 
městském kině obrovský zájem. 
Taneční parket se poprvé zapl-
nil tancechtivými dospěláky prv-
ní říjnovou neděli. Kurzy vedou
Tereza Raková a Jakub Schneider 
a scházet se budou každou nedě-
li. „Pro velký zájem jsme museli 
účastníky rozdělit do dvou sku-
pin. První bude tančit od 17 do 
19 hodin, druhá pak od 19,15 do 
21,15 hodin. Čeká je celkem osm 
tanečních lekcí, plus devátá závě-
rečná se slavnostním ukončení,“ 
uvedla benešovská kulturní refe-
rentka Hana Franclová. Účast-
níci kurzu se budou věnovat jak 
společenskému, tak i latinsko-
americkému tanci. 

(ah)  

Foto: Ivana Štípková
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Běh z Táborského vrchu
Dne 7. 11. 2009 od 10 hodin pořádá ASPV 
Děčín a MSK Benešov nad Ploučnicí pro 
všechny věkové kategorie i celé rodiny 
Běh z Táborského vrchu. Připraveny 
jsou ceny pro vítěze a účastníci se budou 
moci ohřát u ohně a opéct buřtíka. Sraz 
na hřišti na Táborském vrchu.
Všechny sportumilovné občánky a ob-
čany města Benešova nad Ploučnicí zve 
srdečně ASPV Děčín a MSK Benešov nad 
Ploučnicí.
Soutěžící budou běhat na vlastní nebez-
pečí.

SPORT
Florbalový turnaj
Dne 24. 10. 2009 od 9 hodin se uskuteční 
fl orbalový turnaj pro žáky a žákyně 4. + 
5. tříd. Turnaj se koná v tělocvičně nové 
školy. Zájemci se mohou přihlásit do 19. 
10. u pana Šneidera na tel. 606 849 642 
do 19. 10. 2009.
Budeme rádi, když přijedete hrát popř. 
fandit svým kamarádům. Pořadatelem je 
ASPV Děčín a MSK Benešov nad Plouč-
nicí.

Přijďte fandit BK Děčín!

Termíny domácích utkání:
3. kolo 10. 10. 2009 v 18:00

BK Děčín vs Basketball Brno

5. kolo 17. 10. 2009 v 18:00
BK Děčín vs BK Prostějov

7. kolo 24. 10. 2009 v 18:00
BK Děčín vs Nový Jičín

9. kolo 31. 10. 2009 v 18:00
BK Děčín vs Karma Basket Poděbrady

11. kolo 07. 11. 2009 v 18:00
BK Děčín vs Sokol Vyšehrad

Začátky utkání od 18.00 hodin.
Termíny se mohou měnit hlavně

z důvodu TV přenosů.
Místo: ČEZ Sportcentrum,

Maroldova 2, Děčín 1
Více na www.bkdecin.cz.

MČR jednotlivců Uničov

V půlce září se jelo v Uničově bikrosové 
Mistrovství České republiky. Na startu 
z KUR SPORTU chyběl jen benešovský 
Adam Čvančara. V kategorii boys 8 udě-
lal našim barvám radost Adam Hladík, 
který ve své kategorii dokázal vyhrát 
skvělým fi nišem. Bohužel se nedařilo Ma-
toušovi Měšťanovi, který v kategorii boys 
9 nebyl celý den ve své kůži. Vítěz ČMP 
ve fi nále zaspal na startu a přes chumel 
jezdců se protlačil jen na šesté místo. 
Nevedlo se ani Matoušovo sestře Matyl-
dě, která v kategorii boys 10 dojela na 
7. místě. V kategorii cruiser 30-39 let se 

M. Myšík v průjezdu jedné z asfaltových zatáček v Uničově

Benešovský KUR SPORT získal bronz na MČR klubů a týmů!
na startu ukázal Petr Lorenc a skončil na 
pěkném 4.místě. Hůře na tom byl Martin 
Bronec v kategorii cruiser do 18ti let, kte-
rý hned po startu vycvakl nášlapný pedál 
a dojel na 8.místě. V kategorii boys 15/16 
jsme měli hned dvě želízka v ohni Milana 
Myšíka a Jakuba Hladíka. Mezitím co Hla-
dík musel přes semifi nále do opravné jízdy, 
ze které postoupil bez problémů do fi nále, 
tak Myšík byl celý den suveréní, především 
od startu a ze semifi nále postoupil z prv-
ního místa. Ve fi nále Myšík skvěle odstar-
toval a šel na první místo. V první zatáčce 
se za něj zařadil Hladík, ale v poslední 
zatáčce to Hladík nesmyslně poslal pod 

svého týmového kolegu 
a oba spadli, takže Myšík 
nakonec 6. a Hladík 7. po 
společném pádu. „Tohle 
jsem vážně nepochopil, 
od Kuby to bylo zcela 
zbytečný. Mohli jsme mít 
první dvě místa a nemá-
me nic,“ řekl zklamaný 
Myšík, kterého dělilo 50 
metrů od titulu mistra 
ČR. V kategorii elite vše 
napravil Štěpán Tum-
pach, který si dojel pro 
vítězství, ale jelikož elita 

to měla jako seriál a Tumpach 2 závody 
nejel, tak to pro něj „nic“ neřešilo.

MČR týmů a klubů Praha-Bohnice

Týden po republice jednotlivců se jelo 
MČR týmů a klubů a benešovský KUR 
SPORT postavil hned 2 týmy. V prvním 
jel Adam Hladík (boys 8), Matylda Měš-
ťanová (boys 10), Milan Myšík (cruiser) 
a Jakub Hladík (boys 15/16) a ve dru-
hém slabším týmů byl Martin Bronec, 
Petr Lorenc (oba cruiser), Matouš Měš-
ťan (B 9) a Filip Lorenc (B 8). Na startu 
z KUR SPORTU chyběl Štěpán Tumpach 
z rodiných důvodů což KUR SPORT stálo 
nejspíš titul, protože Matylda Měšťano-
vá, která jela místo něj měla břišní po-
tíže a navíc jela s klukama. KUR SPORT 
po třech kvalifi kačních jízdách ještě 
vedl souběžně s dalšími dvěma týmy ale 
Hladíkovi s Měšťanovou nevyšlo nejlépe 
fi nále a tak na KUR SPORT zbyl skvě-
lý bronz. Což za účasti 32týmů je velký 
úspěch. „Na to, že nám chyběla naše jed-
nička Tumpach, je to parádní výsledek,“ 
řekl Milan Myšík, který zastupoval i roli 
manažera týmu. Druhý tým skončil na 
19. Místě, ale ten především bojoval pro 
první tým hlavně Matouš Měšťan, který 
sbíral body jiným soupeřům jako divý.

Turnajem ukončili benešovští tenisté letošní sezónu. V poslední zářijovou sobotu 
se sešli na kurtech, aby se naposledy utkali ve čtyřhrách. Do turnaje se přihlásilo 
celkem čtrnáct hráčů. Vítězství si nakonec odnesli Jakub Zelený s Radkem Šte-
cherem. 

(ah)

Tenisté se rozloučili 
se sezónou
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Město Benešov nad ploučnicí

Benešovské noviny - ceník inzerce
Základní údaje:
tištěný náklad: 750 ks
počet občanů Benešova: cca 4100
distribuce: 10 provozoven ve městě
periodicita: 1 měsíc (o prázdninách možné dvojčíslo)
prodejní cena: 5 Kč
formát: A4 (297x210 mm)
počet sloupců: 3
tisková technika: černobílý ofset (titulka dvoubarevná)
rastr: 175 lpi
papír: 80 g/m2

podklady: PDF (písmo v křivkách), TIFF - minimální rozlišení 300 dpi
podklady inzerce: CD-ROM na MěÚ nebo e-mail redakce@benesovnpl.cz (do 10 MB)
Nosiče s podklady, fotografie, rukopisy jsou archivovány po dobu 3 měsíců. Po tuto 
dobu si je lze vyzvednout.

Ceník plošné inzerce:

 strana A4 ½ strany A4 1/3 strany A4 1/6 strany A4
 1490 Kč 740 Kč 490 Kč 255 Kč

 2/3 strany A4 1/12 strany A4
 990 Kč 130 Kč

Menší a atypické inzeráty:
1/4	strany	A4	-	375	Kč	•	1/5	strany	A4	-	290	Kč		•1	cm2 = 5 Kč

opakovaná inzerce: 
Při opakované inzerci je poskytována sleva:
2. až 5. otištění téhož inzerátu - sleva 10% 
6. a další otištění téhož inzerátu - sleva 20% 
Slevy při opakování se nevztahují na inzeráty na titulní a poslední straně.
Případné grafické dopracování inzerátů nebo změny vašich inzerátů provedeme zdarma.

platební podmínky: 
Pokud se strany nedohodnou jinak, zašle MěÚ objednavateli fakturu bez zbytečného odkladu 
po uveřejnění inzerátu, zpravidla do 7 dnů. Faktura je splatná do 14 dnů od vystavení. Spo-
lečně s fakturou zašle MěÚ dokladový výtisk s uveřejněným inzerátem. Městský úřad není 
plátcem DPH.

Kontakt:
Městský úřad - Benešovské Noviny
Náměstí Míru 1 
407 22 Benešov nad Ploučnicí
tel:  +420 412 598 811 
fax:  +420 412 589 812
e-mail: redakce@benesovnpl.cz
www.benesovnpl.cz

distribuce:
Trafika H&M, Náměstí Míru
Drogerie / smíšené zboží Zajan, Krátká ul.
Koloniál Bednářovi, Čsl. armády
Trafika Zdeňka, Sokolovská ul.
Nápoje Janko, Českolipská ul.
Trafika, Českolipská ul.
Potraviny Šoltys, Sídliště
Trafika, Sídliště
Trafika, Děčínská (Interkov)
Benzinová stanice Pohona, Děčínská

Vzpomínky, poděkování zveřejňujeme zdarma, taktéž texty od občanů (dle uvážení redakce), 
fotografie, básně apod.

V září loňského roku jsme převzali Občan-
ské sdružení Medvídek Ben, protože z důvo-
du pracovního vytížení bývalého vedení hro-
zilo, že mateřské centrum v našem městě 
zanikne. S novým složením se změnila skoro 
celá koncepce sdružení a my se rozhodli, že 
začneme tím, že pro maminky s dětmi na-
jdeme nový prostor. Ten stávající bohužel již 
nevyhovoval velikostí ani hygienickými pod-
mínkami. Oslovili jsme tedy starostu města 
p. Vrbického a po následném jednání bylo 
rozhodnuto, že stávající centrum se přestě-
huje do nových prostor v Cihelní ulici čp. 
706 (část objektu bývalých jeslí nad MUDr. 
Váchou).
Tím pro nás začala etapa náročné rekon-
strukce, hledání finančních prostředků, 
příprava nového programu, jednání s ostat-
ními institucemi a nekonečné práce. Vše se 
nakonec podařilo a my konečně můžeme 
zapojit své síly na samostatné fungování 
našeho centra.
Máme v plánu, že dopolední program bude 
sloužit pro setkávání, vzdělávání, k zábavě 
a rozvoji dětské osobnosti formou her, do 
kterých budou rodiče zapojeni.
Odpolední program bude více zaměřen pro 
děti bez doprovodu rodičů. Zatím otvírá-
me kroužek anglického jazyka, dramatický 
kroužek a kroužek Šikulkové, ve kterém se 
děti seznámí s různými technikami (modelo-
vání, malování, lepení apod.)
Dále plánujeme pořádání jednorázových 
akcí např. výletů, karnevalů, besídek, jar-
marku, vzdělávacích přednášek, pořádání 
narozeninových oslav apod.) V jednání je 
také cvičení pro těhotné pod vedením zkuše-
ných porodních asistentek a kreativní krou-
žek pro maminky.
Všechny aktivity, které se v našem centru 
pořádají, vedou maminky na rodičovské 
dovolené a dobrovolníci. Aktivity, které naše 
MC nabízí, rozvíjí individuální schopnosti 
dětí a prohlubují citový vztah mezi rodiči 
a dětmi.
Naše centrum bude pro všechny zájemce 
otevřeno od 19. ledna 2010!

Chtěli bychom touto cestou obrovsky podě-
kovat panu starostovi K. Vrbickému, mís-
tostarostovi R. Leknerovi, celé Radě města, 
Benešovské teplárenské společnosti s.r.o., D. 
Kalabisovi, Stáně Pongráczové, která přišla 
do našeho centra nečekaně a děkujeme, že 
s námi zůstává, jejímu manželovi L. Pongrác-
zovi, který odvedl obrovský kus práce, A. Va-
cenovské, J. Vacenovskému a D. Molnárovi,  
G. Macharové, P. Urxovi 
a v neposlední řadě také bývalému vedení 
centra M. Jansové a K.Sukovaté.

Za Mateřské centrum Medvídek Ben 
Andrea Kulíková a Adéla Podolínská

Mateřské centruM Medvídek 
Ben zahajuje provoz
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S P O R T

stolní tenisté v tabulce druzí
 

tabulka zápasů: 
7. zápas - MSKST AMBIT Benešov n. Pl. - 
SKST Děčín C - 9:9 
body - Štípek M. - 4,5 , Nebohý F.-3,5,  
Babička L.-1, Štefl J.-0 
9. zápas - MSKST AMBIT Benešov n. Pl. 
- TJ Malá Veleň A - 13:5 
body - Štípek M.-4,5, Nebohý F.-4,5,  
Babička L.-4, Štefl J.-0  
10. zápas - MSKST AMBIT Benešov n. Pl. 
- Slovan Varnsdorf A - 10:8 
body - Štípek M.-3,5, Nebohý F.-3,5,  
Babička L.-2, Štefl J.-1 
 
 1. SKST Děčín C 28  
 2. AMBIT Benešov A 26  
 3. Sn Varnsdorf A 24  
 4. SKST Č.Kamenice A 20  
 5. TJ Malá Veleň A 19  
 6. Slavoj Děčín A 19  
 7. Sn Varnsdorf B 18  
 8. BOSCH CARS Děčín A 18  
 9. SKST Děčín E 17  
 10. SKST Děčín D 14  
 11. SKST Č.Kamenice B 13  
 12. TJ Malá Veleň B 12

vánoční šipkařský turnaj
Dne 19. prosince 2009 se uskutečnil již 
tradiční šipkařský turnaj v restauraci 
Dřevák. Změřit síly přišlo celkem 34 hrá-
čů, soutěžilo se ve dvojících, tedy v 17 
družstvech (jeden výkonnostně silnější 
hráč byl doplněn o slabšího). Soutěžilo se 
o pěkné ceny, které se dostaly úplně na 
všechny, včetně místa posledního. Celé 
odpoledne vládla velice příjemná atmo-
sféra a zdravý soutěžní duch. Sponzorem 
turnaje byl Ladislav Bečan a Město Bene-
šov nad Ploučnicí. Všichni účastníci hod-
notili celý průběh turnaje velice kladně 
a doufají v jeho pokračování. (ah) 
Pořadí vítězů: 
1. Petr Růžička a Ladislav Bubník
2. Jaromír Baláž a Petr Mudra
3. Václav Bečan a Miloš Beznoska

H o r o l e z c i  r o z š í ř i l i  s t ě n u
O víkendu 12. - 13. prosince se sešli členové místního horolezeckého oddílu 
k již druhé společné podzimní akci. Poté co poprvé kromě vyklestění náletů 
nad tělocvičnou MSK na Sokolském vrchu začali se stavbou stropní části le-
zecké stěny, se tentokrát již plně věnovali stavění kolmé části a dokončení 
stropu. Stěna nyní zabírá již plnou polovinu zadní části tělocvičny (nářaďovny). 
Jedním z cílů bylo rozšířit možnosti lezení dětem, které se účastní pravidelné-
ho pondělního tréninku v hojném počtu. 
Touto cestou by všichni lezci chtěli poděkovat sponzorům, kteří se podíleli na 
rozšíření stěny. Jedná se o AMBIT Fišer, s.r.o., zastoupenou Martinem Fišerem, 
který dodal řezivo na konstrukci, Město Benešov nad Ploučnicí, které přispělo 
finančně a v neposlední řadě Rock Empire, s.r.o., místní firma, která dlouhodo-
bě pomáhá našemu oddílu se zajištěním lezeckého materiálu.

za HO Benešov nad Ploučnicí Petr Jansa

Fota: Martin Peč
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Vánoční turnaj již po dVaCáté
V sobotu 26. prosince 2009 se v Soko-
lovně uskutečnil již tradičně volejbalový 
turnaj smíšených družstev. 
Turnaje se zúčastnilo celkem 15 hrá-
čů (11 mužů a 4 ženy), což je proti roku 
2008 pouze polovina. Turnaj byl, po roz-
losování do 4 družstev, zahájen v 10 ho-
din a hrálo se nepřetržitě až do 13 hod.  
V dobré pohodě a náladě bylo odehráno 
6 zápasů a 13 setů.
Po skončení turnaje hráči i diváci v přá-
telském duchu a pohodě vzpomínali na 
předchozí setkání příznivců volejbalu 
a to tím intenzivněji, protože se v letoš-
ním roce uskutečnilo vánoční setkání 
již po dvacáté. Pěkná byla i ukázka hry 
stolního tenisu, předvedená rodinou Po-
lanských. Hry se potom zúčastnili i další 
přítomní. Na závěr bylo provedeno vy-
hodnocení a ocenění všech účastníků.

Umístění mužstev bylo následující: 
1. Pták Míla, Čech Rudolf, Čech Milan 
2. Vrbický Karel, Tomov Stani, Novotná 

Jarka, Matajová Zuzi
3.  Polanský Jan sen., Štecher Radek,  

Tichý Standa, Matajová Alena 
4. Špička Milan, Polanský Jan ml.,  

Machar Tomáš, Dolková Šárka

Poděkování patří všem hráčům, orga-
nizátorům i divákům za dobrý průběh 
turnaje a za pohodu, která byla po celý 
turnaj. Doufám, že se 3. dubna 2010 na 
Velikonočním turnaji sejdeme ve větším 
počtu.
Jménem zúčastněných děkuji Radě 
města Benešov n. Pl. za podporu tohoto 
již tradičního turnaje. Zvlášť chci podě-

kovat krajskému Úřadu Regionální rady 
regionu soudržnosti Severozápad, za 
podporu a věcné dary, které poskytl jako 
ceny pro soutěžící. Chtěl bych také po-
přát všem spoluobčanům vše nejlepší do 
nového roku 2010, hlavně hodně zdraví, 
spokojenosti a dobré lidi kolem sebe.

Čech Ruda

z Budějovic přivezli tanečníci hned několik nominací na mistrovství Evropy
 
Dne 12. prosince se TK Respect zú-
častnil amatérské soutěže Budějovic-
ký Master Cup v Českých Budějovi-
cích. Z této soutěže byla první tři mís-
ta nominovaná na mistrovství Evropy 
v chorvatském Poreči. 
Jelikož jsou České Budějovice velmi 
daleko od Benešova nad Ploučnicí, 
tak si musel celý TK Respect ráno přiv-
stat, odjezd byl z náměstí již v 5 hodin 
ráno. Cesta, která trvala 4 a půl hodi-
ny, byla zprvu unavená a ospalá, ale 
po první zastávce na pumpě, kde si 
všichni dali snídani, jsme se probrali 
a začalo být veselo. Pan řidič, který 
byl jinak velmi příjemný a zábavný, 
pustil v autobuse nějaký film, které-
mu se jak děti, tak i dospělí zasmáli.  
Do Českých Budějovic jsme dorazi-
li s menším zpožděním, které však 
nebránilo přátelskému přivítání. Ko-
lektiv, který soutěž pořádal, k nám 
byl velmi vstřícný a nápomocný. Po 

vybalení jsme si šli hromadně pro-
hlédnout jeviště, na kterém se ten 
den tančilo. Jeviště všem taneční-
kům vyhovovalo jak prostorově, tak 

i tím, že bylo vyvýšené. Super byl 
i prostor pro diváky, byl velký, takže 
se tam vešlo mnoho lidí a místnost 
byla skvěle ozvučena. 
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tenisté vyjeli na turnaj do 
Krásné lípy
Tenisový klub Benešov nad Ploučnicí 
uspořádal 27. prosince 2. ročník te-
nisového turnaje ve čtyřhře v Krásné 
Lípě. Hrálo se v tamní nafukovací 
sportovní hale a celé odpoledne bylo 
příjemným zpestřením vánočního 
volna. Sešlo se celkem 14 hráčů, tedy 
sedm párů a nejlepší formu ukázali 
Jakub Zelený s Karlem Vrbickým.  

(ah)

Chvilku před 11 hodinou nás čekaly 
prostorové zkoušky všech našich vy-
stoupení. Hned po nich jsme se vyda-
li zpět do šatny učesat, převléknout 
a také namalovat naše nejmenší, 
kteří vystupovali jako první s před-
tančením Lolipops. Předtančení se 
jim velmi vydařilo a vybojovali s ním 
první místo a tak i nominaci na mis-
trovství Evropy. Jako druhé vystupo-
valy děti s předtančením My star, se 
kterým se umístily také na prvním 

místě a opět získaly nominaci na mi-
strovství Evropy. Jako třetí vystupo-
valy děti s předtančením Pirates. Na 
této soutěži měly Pirates svou pre-
miéru a ihned se umístily na prvním 
místě a jsou šťastné, že se tím dosta-
ly také do nominace na mistrovství 
Evropy. Čtvrté vystoupení patřilo 
dětem s předtančením Zombie. Zís-
kaly s ním bronzové třetí místo, ale 
i s ním jsou nominováni na mistrov-
ství Evropy. 

Po dětských kategoriích bylo mnoho 
času, než začaly hlavní kategorie. 
Jako první vystupovalo za TK Respect 
trio ve složení: Vlastimil Krejčí, Kate-
řina Kohoutová a Kateřina Filipová. 
Umístili se na prvním místě a tím byli 
nominováni na mistrovství Evropy. 
Chvilku po nich vystupovali dospělí 
tanečníci s předtančením Dance with 
Respect, které se jim velmi povedlo, 
a zasloužili si za něj stříbrnou druhou 
příčku + nominaci na mistrovství Ev-
ropy. Každý tanečník z TK Respect si 
ten den odvezl jednu, ale i více me-
dailí. Dlouhá cesta se nám opravdu 
vyplatila.

Touto cestou chtěli poděkovat spon-
zorům: Potraviny Urbbi, cukrárna 
Pusinka, místostarosta Benešova 
nad Ploučnicí Radek Lekner, Město 
Benešov nad Ploučnicí, Marie a Ro-
man Bartoňovi. Velký dík také patří 
vedoucímu TK Respect Vlastimilu 
Krejčímu. S přípravou na ME jsme již 
začali a slibujeme, že se budeme moc 
snažit, abych naše město opět úspěš-
ně reprezentovali. 
 

Kateřina Maděrová

(redakčně upraveno) 

hledáme sponzory na mistrovství Evropy

TK Respect Benešov nad Ploučnicí získal nominaci na mistrovství Ev-
ropy do chorvatského Poreče, které se koná 10. – 17. května 2010. 
Náš start na tuto velkou akci je bohužel ohrožen z důvodu nedostat-
ku financí. Touto cestou bychom Vás chtěli oslovit, zda byste neměli 
zájem nás finančně podpořit. Nabízíme Vám vystoupení na Vašich ak-
cích zdarma, reklamu na ME a ostatních akcích v podobě vystavením 
Vašich reklam. 
Pokud byste měli zájem nás finančně podpořit, můžete nás kontak-
tovat prostřednictvím e-mailové adresy: tkrespect@seznam.cz a nebo 
telefonicky na čísle: 721 104 540. Poté se můžeme domluvit na ná-
sledné schůzi, kde se dozvíte bližší informace. 

Předem děkujeme za Vás projevený zájem.

S pozdravem TK Respect Benešov nad Ploučnicí.


